
Zápis
z mimořádné valné hromady občanského sdružení SKI Vítkovice - Bí|á

IČ: 70ó322l9. se sídlem Bita. psČ 739 ]5. Stare Hamry. okr. Frydek-Mistek. konane dne l.prosince
2003, od l6.00 hod., v zasedací místnosti (Sloupová síň) železrriční stanice Ostrava hlavní nááraži.

Pořad jednáni VH:
1 . zahájení jednání vH - ověření usrrášení schopnosti a schopnosti činit rozhodnutí2. Volba orgánů VH:

r předseda

. Zapisovatel a dva ověřovatelé zápisu
o Dvě osoby pověřené sěítárrínr hlasťl
o Tři ě|errové volebrrí korrrise

3. prezentace kandidátní_ listiny dle návrhu qýkonného výboru a to pro volby členů
výkonného výboru a dozorčí kornise. vyhlášení doby, cló které mohou být navrhováni
další kandidáti.

4. Roční zpráva o činnosti sdružení a stavu jeho rnajetku ke dni 31.10.2003 (lnformace o
činnosti a lrospodaření sdružení za obdob i 1.1 .2O0i až 3 l. l0.2003, informace o investiční
činnosti za uvedené 

^období, 
infonnace o akceptaci zrněny ťlčeinílro obdobi ze strany

finančrrího úřadu, inforrnace o akceptaci změnv stanov ze stťany Ministerstva vnitra,
infonnace o čirrrrosti qíkonnélio rtíboru).

5, Zpráva dozorčí kornise o korrřolní činnosti v období
6. Plojednání návrhu účetní závěrky za účetní období

dozorčí komise o jejím přezkoumání,

1. 1,2003 až 3 1.10.2003,
od 1.1.2003 do 31.10.2003. Zpráva

1.

8.

Schválení účetní Závěrky za účetní období od 1.1 .2003 do 3 1.10.2003,
Informace výkonného výboru o splnění usnescní a írkolů dle závěrů clozorčí konrise
prezentované na valné hrornadě 26.5.2003, kter,é byly v souladu a vrámci rozsalru
korrtrolní činnosti dle stanov (viz. usnesení k bodu 1s z7iisu z valné hromady konané dne
26.5.2003).
Návrh orgar-rizačních opatření a s tím sour.,isej ících nákladů a zajištění adekvátní správy
sdružení a jelro majetku tak, aby byly naplňovány úkoly l,ýkonnélro výboru dle siarrov
sdružení a současně aby byly naplněny požadavky právníót,, pr"apir,: nu Éinnost právnické
osoby,. včetně qýkonu práv a polinností zaměstnavatele (vt. usnesení k bodu i5 zápisu
z valrié hromady konané dne 26.5.2003).
Návrh koncepce ěinnosti a existence občanského sdružení, rozsalru poslq,tovaqých služebjakčlenům sdružení tak veřejnosti s akcentem na maximáirrí možné-využití zařÁzení obceBílá do generelu preferovaných středisek s možrostí lyužití externícli zdrojů financovriní
rozvoje areálu ať 1íž ve formě dotací či čerpání strukturálních fondď a definování
konkrétní strategie činnosti sdružení na dalšícú 5 let (viz. uslreserií k bodu l1 zápisu
z valné hromady konané dne 2ó.5.2003).
Návrlr a stanovení finančního limitu ve smysl],l ustanovení čl. Vt, odst. 3. písrn, b)
platnýclr stanov.
Projednání návrhu rozpočtu sdružerrí na období od 1.11.2003 do 31.10,2004.
Zpráva dozorčí komise sdružení o přezkoumání návrlru rozpočtu rra období od 1.1 1,2003
do 31.10.2004
Rozhodnutí o návrhu rozpočtu sdružení na období od l .1 l .2003 do 3 l ,10.2004.
Rozhodnutí o schválení přihlášek novýclr člerrťr sdružení.
odvolání členů výkonného výboru a dozorčí komise. stanovení počtu členů r.^ýkonného
qýboru.
Volba člerrťr výkonného qýboru a dozorčí komise postupem dle Jednacího, hlasovacího avolebního řádu.
Závěr

9.

10.

l1.

12,
13.

l4.
l5.
16.

1,1 ,

l8.
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Ad 1)

Mimořádná valná liromada (dále tóž jen ,,VH") byla zahájena v 16:20 hod lng, Jaromírem Vlčkem,
předsedou výkonného qýboru, který byl tímto pověřen k zalrájení VH a jejím vedením až do doby
zvolení předsedy této VH.

Ing. Vlček konstatoval, že dle údajů z prezentlce je přítomrro 87 členů sdružení starších 18ti let
z celkového počtu l38, což je 63 % členů staršíclr 18 let k okamžiku zahájení valné hronrady
oprávněných na této hlasovat, a ploto bylo korrstatováno, že Vttje usnášení schoprrá.

Ing. vlček přednesl návrlr prograrrru jednání dle pozvánky s konstatováním jedné změny - a to změny
bodu 11 pořadu jednání, konkétně jeho rozšíření o Schválení ručení občanským sdntžením za úvěr
obce Bílá (ako dlužníkem) ve qýši 9 mil. čerpaný od Komerční banky, a.s. na modernizaci areálu JIH,
a to ruČení do výŠe 2 mil. Kč. K tomu oznámíl, že dne lO.Iistopadu 2003 obdržel písemrrou žádost
dozorčí komise d]e čl. v. odst, 6 stanov qikající se právě uvedeného rozšíření pořadu jednání
a r-likonný qýbor, dle sdělení jeho předsedy Ing.Jaromíra Vlčka, na svém zasedárrí dne 24.liŠtopaclu
2003 s rozšířenírn pořadu jednání VH dle žádosti dozorčí komise souhlasil.

Ad 2)
Dalším bodem programu byla volba orgánů vH, Ing. Jaromír vlček navrhuje jmé.rem výkonného
qýboru obsazení orgánťl VH takto :

předsedou VH:
zapisovateletll:
oveřovatelé:
volební komise:
skrtltátoři :

Mgr, Jakub Dusílek, MBA
Mgr. Jana Pavlůsková
Ing. Zdeněk Kořistka a lng. Vladimír Ku|ý
Irrg. Martin Kutáč, Ing. Pavel Wittich, Světlana Kořistková
Ing. Martin Vrzgula,lng. Ma*in Kacíř a Peter Vlček

Hlasování o rravržených orgánech VH proběhlo takto :

75 ČlenŮ bYlo Pro, 1 lrlas se zdržel. Obsazení orgánů VH bylo tedy schválerio na základě rrávrhu
qý,korrrrého výboru, a to potřebnou nadpolovičrrí většinou.

S]or,la a řízení VH se ujímá předseda VH Mgr. Jakub Dusílek, MBA, ktený poučil členy přítomné na
V}{ 

.o_Pravid 
lech hlir|áni prezence dle bodu 3.2..lednacího. hlasovacího á iolebrrího iááu 1dále jen

,,JHVR'), o hlasování a způsobu podávání návrhů a protinávrhů dle bodťr 3,3.,3.4.,3.6.,4.1. JHýŘ,
dále PouČil o tom, Že dnešní valná hromada_je valnou lrromadou volebrrí, kdy volební řád je součástí
minulou valnor.r hromadou schváleného JvHŘ, ýkonný výbor neobdržel žádné návrhy rrajeho změnu.

Předseda VH rovrrěž oznámil, že obdržel písemnou žádost dozorčí komise dle čl. V. odst. 6 stanov
předanou předsedovi qýkonného výboru dne l0.Iistopadu 200J {ikaj ící se právě slrora uvedeného
rozŠÍřerrí Pořadu jednání VH o záležitost, která nebyla ke dni rozeslání pozvánek na YH zařazerta na
Pořad jedná'nÍ. Výkonný výbor, dle sdělení jeho předsedy Ing.Jaromíra Vlčka, rra svém zasedání drre
24,.listoPadu 2003 s rozŠÍřením pořadujedrrání VH dle žádosti dozorčí kolnise souhlasil, protoje platně
pořad jednárrí o tento bod rozšířen.

JelikoŽ na výzvu Předsedy VH k dotazům lýkající se procesních záležiíostí VH nebylo vzneseno
dotazu, tento přistoupil k dalšírnu bodu pořadu jednání.

Ad 3)
Předseda VH dále vyzval členy volební komise, aby zvolili ze svého středu předsedu a současně
vyz,,lal Ing. Jaromíra Vlčka, aby plezentoval kandidátní listinu dle návrhu r,.ýkonného lllboru a to pro
volbY ČlenŮ výkonného výboru a dozorčí komise. lng. Jalomír Vlěek návrh prezentovalj že vyko,rným
výborenr navržení kandidáti do r."ýkonného výboru jsou:
Doležal Michal lng, Mgr. Němec Jan, Ing. olšák Stanislav, lng. olšáková Jarra, Mgr, Prudková
Simona, Mgr. Skoumal Jaroslav, Irrg. Štverka Jiří, Ing. Vellcý Jiří, lng. Vrzgula Martin,Ťng. Vrzgula
Jaroslav.
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A do dozorčí kornise:
lng. Doležal Tomáš, Kutáč František, Ing. Kutý Vladirnír, JUDr. Něrrrčiková Milada.

po zjištění, že předsedou volební kornise byl zvolen Ing. Martin kutáč, poučil předseda valné
llo-1't' krátce přítomné o průběhu voleb a poté konstatovll, že od tohoto okamziku it6,3t hoa1 ao
30 minut (d. do 17,08 hod) mohou blýt podávány návrlry na datší kandidáty do voiených orgánů
sdružení a to k rukám člerrů volební kornise.

Ad 4)
Slovo bYlo na základě Pořadu jednání VH předáno Ing. Jaromíru Vlčkovi, kteqý přednesl ročrrí zprávu
výkonného výboru o činnosti sdružerrí 

_a_ 
stavu rnajetku ke dni 31.10,200j.'Tento rovněž podai

informace o lrosPodaření sdružení za období 1.1.200j až 31.10.2003, informace o l,r*.rie,riJ;nno.tl
za uvedené období, informace o akceptaci změny účetního období ze strany finančního úřadu, k<ly
ÚČetriínr obdobírn nadále bude roční období od 1.1t. do 31.10. Dále ostatní informace Úr.áji"i ,"
záI_ežitosti personálních, nájemních vztahů v nově q,budované provozní budovy, atd.,.viz iříloharoční zpráva o čirrnosti.

Rovněž byla podána informace o akceptaci změny stanov ze strany Miítisterstva vnitra.

t3|9.ryac; ing. Vlčka doplnil o část finančních qýkazů k31.10,2003 Ing. Stanislav olšák a lng. IvanZděblo.

Předseda VH r,ryzval k dotazům a zahájil diskusi k projednaným bodům.
Nebyly žádné připomínky a příspěvky k diskusi.

Ad 5)
předseda vH uděluje slovo členům dozorčí komise, kterého se ujímá předseda dozorčí komiseFrantišek Kutáě a prezentuje zprávu dozorčí kornise o kotrtroltrí ěirrnosti vobdobí od t.1. zoó: ao
3 l . l0,200] viz přiložená zpráva.
K přednesené zprávě dozorčí rady se k dílčínr bodům q,jadřuje lng Vlček.
Předseda VH dává slovo předsedovi DK.
Nově se o slovo hlásí FrarrtiŠek K_utáč, kterlý napadá procedurální chyby v plnění a naphlovárií starrov,ayS.a\;9ue.asla konstatuje, že v.,ýkonný výbor-q,konal nernalou řadu akiivit a že op.oti rninulemuobdobí došlo k řadě zlepšení.
Ing,. Doležal se hlásí o slovo, aby bylo uvedeno dozorčí kornisí, dle kterélro bodu stanov je nutnopředem schvalovat roáodnutí výkonného. výboru Dk nákupy a qýdaje realizované ve sd.uženi. tng,Kutač nereagoval hned s tím, že odpoví běhern valné hromajv.
Dále vystupuje Ing. planková Marie s připomínkou k zasílání podkladů k vH, že tyo nebyly dozorčíkomisi k dispozici včas.
poté se ujímá slova Ing. Maríin vrzgula s komentářem kobsahu zápisů zjedrrání výkonného qýboru.

Diskuse byla ukončena stím, ž€ 
,Lrg.Kuiae 

javrhl 
- 
VH piijrnout usnesení uvedené v textu zprávydozorČÍ komise na str. 3. - viz přílolra ZpravaDozorěi kornise SK] Vítkovice Bílá pro Valnou rr.o;uaukonanou dne 1,12.2003.

Předseda VH dává hlasovat o přijetí usnesení navrhovaného dozorčí kornisí. Je konstatováno, žez přítomných hlasuje 79 přítomnýcň etenů pro, proti :, zarZeio." S rrru,i.

Ad 6)
Předseda VH uvádí další bocl VH a to předložení úěetní závěr§ za ťrčetrrí období od 1.1,2003 do31.10.2003 * a předává slovo lng. Stanislavu olšákovi ktelý rozvádí a.vysvětluje jednotlivé bodyúčetni závěrky.
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Předseda VH vyzval k diskusi k tomuto bodu.
O s]9vo se hlásí F.KutáČ, s připomínkou k zasílaným podkladům v VH, že ťlčetní závěrka rrebyla
předložena dozorčí komisi tak, aby tato mohla ÚZ přezkoumat.
Vysvětlení, proč došlo ke zpoždění podává lng. tvan Zděblo,
Dále komentuje předseda vH, že případné nedostatky v časovém sledu účetní závěr\y a konané vH
neniají vliv na schválení ÚČetrrí závěrky pro rok 2003 na VH, neboť přezkoumání dozorčí komisí není
podrníIrkou schválení či neschválerrí účetrrí závěrky.

Ad 7)

|řed9eda VH PřednáŠÍ návrh usnesení kdy, VH schvaluje řádnou účetní závěrku sdružení ke dni
31,10,2003 za rok 2003 a dává možnost Dozorčí kornisi vyjádření se k přípaclrrým 

""á"riá,t,i,1 
*příští VH.

Navrhované usnesení bylo přijato 7l přítornných hlasů, 7 bylo proti, 7 hlasů se zdrželo.

Je vzlesen dotaz lng. Kuqým Vladirnírem, ktery se táže, zda takto schválená účetní závěrka budepředmětem následného dariového přiznáni za danl účetní ;bdobi.
Na dotaz odpovídá Ing. vlček a následně Ing. zděblo, že Úz není ještě ve finálrrí podobě prostanovení základu daně, a že připadné nesrovna]osti budou řešeny na dal3i VH. Nato je kJnstatováno,
že takto navrhovaná účetní závěrka ještě dozrájistých změn.

Předseda VH konstatuje, že v'ýše odhlasované odsouhlasení přednesené ťrčetní závěrkry je tímtohoduoceno jako nicotné a bude o něm hlasováno v další konané ÝH, neboť předkláda_rry rnáteriat neniúčetní závěrkou ve smyslu zákona o vedení účetnictví a dalších prováděcích předpisů.

Ad 8)
DalŠÍm. bodem jednání bYla infonnace l"ýkonného výboru o splnětrí usnesení a írkolů dle závěrůdozorčí komise prezentované na valné hromadě 26.52o03, které byly v souladu a v rámci rozsahukontrolní činnosti dle stanov (viz. usnesení k bodu l5 zápŇ z valné hromady konané dne 26.5.2003.).slova.se za qy'konný výbor ujal Ing. Martin vrzgula, ktely' uvedl, že všechno bylo uvedeno ve zprávědozorčí komise o kontrolní činnosti, tudíž tento uia poraair;ea,re;inil;iliž;"pl;;. "'- " "
K tomuto bodu nebyla na základě uvedený.ch informací žádná připomínka ani diskuse, takže předsedaVH přistoupiI k dalšímu bodu programu VH.

Ad 9)
Ittg, VlČek přednesl návrh q,ikonného výboru k bodu 9 pořadu jednárrí VH, který sloučil s bodem č.10programu vH nazvaným Návrh koncepce rozvoje oůčanskéio sdružení ski vítkovice-Bílá (vizpříloha).

poté lyzval předseda vH kdiskusi |ýkaj ící se jen bodu 9 pořadu jednání vH a k předrresenípřípadných protinávrhů nebo dotazů.

Do diskuse se nikdo nepřihlásil.

Ad 10)
lng, vlček přednesl návrh koncepce činnosti a existence občanského sdružení dle bodu 10 pořadujednání VH. V rárnci již výše uvedeného bodu č.9

Poté vyzval předseda VH k diskusi a k přednesení případných protinávrhťr.

Do diskuse se přihlásil Luboš Průdek. zdale bodern č.10 myšlen návrh na změnu stanov sdružení.odpověď dává předseda VH, že bude potř!ba nansformu""'J.uz"ni najinou fonnu právnické osoby,coŽ r'YŽaduje nejPrve zpracování alternativ (aká forrna obcŇJ tapitalové společnosti bude vhodrrá,

]t k--
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jak tuto založit a převézí do ní podíly členů a majetek atd.). Rozhodně tato změna nemůže b}trealizována pouze Změnou stanov oběanského sdružerií.

Za výkolný výbor odPovídá Irl8.,JiřÍ Štverka. ž€ vsechny navrhované realizačni koky sdružení jsouv souladu se zlepšením činriosti sdružení a rorsahu poslg.iovaných služeb.

Dalšim příspěrkem do diskuse je vystoupeni lng. petr ochmana. kter} doporučuje llepřijmoutpřed|oŽenou koncepci, protoŽe tuto povaŽujó za sceJnou a mimo udělený úkol z rninulé VH k bodu ad1 l zápisu z minulé VH. Na to předseda VH ot" u.n"."ni ) rrrinulé Ví], ,; d;;h;;t"i )p.""""",ucelenou koncepci rozvoje občanskét o .a.uZ"ni oypi}nui. 
-- -

- 
", 

průdek a rrásledně Ing.vladimir ktlt} vystupují s poznárrkou, že předložerrý jednostránkoqýmateriál rrelze považovat za koncepci 
. 
rózu..i" iai"z.,iileb není žádný z údajů kvantifikován(investice, nákladY atd.) a navrhuje. ,ltol opetoune .uoui'rp.u"o,rani. písenrnou fomou s možnostíryjádření se všech členů, J. rrusiiek-.k tomu ton.tutu;",'#;-ateriálu není jasné, které investice avjaké míře jsou pro členy sdružení přínosné a čím.

li9, ub",, sdružení 
,.vrystupuje,, předseda VH s příspěvkern, který konstatttje že zpracovállípožadovaného uceleného materiálu sjasnou a kuanilfit ovutelnou ton""p"i .á^J;" jltoT"řuun,nipodklad 

- 
pro strategické rozhodnutí 

-o 
dalšíln ."r"";i ,á.rz""i je možná mimo možnosti členůvýkonného 1ýboru (časové či profesní). Vrn".t aoiu", ,a? sJ něr.ao nrimo v)íbor chce tohoto úkoluujmout popř. b}t r}konnérnu výbo.u nápomoc"n, DoiJ ,u--i.,o u". oa"",,y,

Slovo.je uděleno lng. ŠWerkovi -je sporován termín - ucelený materiál, Dle jeho slov schází zadání:co si členové přejí, kam by měl daiši q7uoj ..C-uui.

slovo bylo uděleno lng. vlčkovi - konstatuje, že zásluhou výkonného výboru byla udělena dotace nabudovaný areál. Je sděleno, že se sdružení" ne;dř;jil" ;" í"8.ací a dík1 tornu jde o další rozvoj.Prospěch sdružení jde jednoznačně ..t.". ,ru'u}i"|sá"rri -.ar" a kapacitu pro členů sdružení aveřejnost, což je nutné, aby nás jiné areály ,,n"pi"ÍÚňý'.-^^" 
-'

LuboŠ PrŮdek konstatuie, aby VV byl na základě usneseni VH nucen předložit detailní návrhkoncepce (strategie) rozvoje sdružení vEetně alternativ, na zlřtaae ttereno bude možlé rozhodnout odalším rozvoj i či safuraci areálLl.

předseda vH jako člen sdružení konstatuje nedostatečnost přednesených materiálů - chybíkvantifikace investic. jejich přínosů, zdůvoáneri tp."e ós""at kapacitu, proč budovat dalšísjezdovku atd,).

o slovo se hlásí Jiří 
'.očař- 

ktený navrhuje oddělerrí dvou bodů * o budoucí právní subjektivitěa koncepci aktivit a §.to projednat zvlášť a dále neblokovat diskust.

Tento návrh nebyl akceptován a předseda vH nechává hlasovat o přijetí riíže uvedeného usnesení.

Návrh usnesení:
VH konsraruje, že úkol vyplývaiící z unesení k boru 11 řádné VH konané clne 26.5.2003 nebyl sptněn,tento nadále trvá a novému 7 s,e ukládá.. ,t, ,"r,, ii,j''ritrén na příšti VH tt materiál rozeslánčlenům sdruženi spolu s pozvónkou na clalši vu ,pot', ,il'rrorivami možného založení obchodnikapitálové společnosti včemé analýzy 

"áklodů "a 
íy;k ;ů"a"anatl"y ttanných a právních rizik.

k dotazu předsedy na Drezenci bylo konstatováno, že v současné době je přítomno 84 hlasů.K usnesení bylo hlasováno lakto: pro: 72 . proti: o, ,drr.i ..,"O."

/, 'l-/
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Ad 11)
Da]ším bodem,pořadu jednáni je návrh a stanovení finančního limitu ve smyslu ustanovení čl. vI.odst, J_, pism, b) platných stanov a dále je tento bod pořadu jednání rozšíien o SchváIení ručerriobčans§/m sdružením za úvěr obce Bílá (ako dlužrríkemj ve výši 9 rnil. čerpaný od komerčrrí barrky,a.s. na modenrizaci areálu JIH, a to ručení do výše 2 mil. i<č.

předseda vH,konstatoval. Že pro rozhodnutí o sclrválení ručitelského závazku občanského sdruženidle,ust, ól, Vbodu l7. písrn. k) je.poťeba příslušné kvaliťikovarré kvalifikované většiny, |rotorozděluje tento bod pořadu na dvě části, takto:

a) Návrh a stanovení finančního limitu ve smy§lu ustanovení čl. VI. odst. 3. písm. b)platných stanov.

předseda vH nejprve lysvětlil podstatu stalrovení tohoto limitu dle stanov sdružení a vyzval Ing.Jaromíra Vlčka, aby přednesl návrh výkonného ú;";";; stanovení finančriílro limitu. trrg.Jaromír vlček se u-jal slova a prezentoval návrh výkonrrého výboru tak, aby finanční limit bylstanoven ve \Trši 2 mil. Korun.

Do diskuse se v l8,28 hod přihlésil Jng. Zděblo s protinávrhem, aby tato částka 2 mil, Kč zajedenprávní úkon byla nad částku l00.000,-kč poaminÉna preachozírn souhlasem dozorčí komise,

.BJl u.1",:l dotaz lng. Kacířern Martirrem proč výkonný výbor navrhuje částku 2 mil. korun.Vysvětleni k r.liši limitu podává lng. Vlcek.

Další dotazy k diskusi přednáši kutáč František zejména vysvětluj e, že rlozorói komise vždydoposud.promptně návrhy 
1toye|r9.^wu9r,, p,oj"'Jnuiu, ,"irreni u r..ir"..,i"ň-"'"lra,"ú"r,,případech nesnesoucíclr odkladu do dalšíh; jedn;ní VH.

Na to reaguje předseda vH tím, že r,ysvětluje příslušné znění stanov, kdyje a kdy není požadovánpředchozí souhlas dozorčí t<omise, prieemzle'nutné si *!J"*i,, ze právi et. vi. 
"art':-pirr. ulstanov doznal na minr.rlé valné llromadě ,-c, a soutias ;;'o.i.i'ř;,"tr" l;ňil i';J;*"záležitostech nutný či relevantní.

Byly podéqy další . .. protirrávrh},:

- Ing, Petr ochman v l8,38 hod r,ystupi,rje v diskusi s protinávrhem, aby limit byl stanoven na100.000,- Kč bez souhlasu dozorči komise, ,,ua t,ito 
-ca.ttu 

oá z 
",-,li. 

i<e' , p'Ěa"irJr,souhlasetn Dk avšak lak. aby součel všech rakto ,"áitouuny.t úkonů mezi dvěmi valn,imihromadami nepřekročil částku v hoanote .ovnajici ." SÓ7 uniu sdružení-- Ing, Martin Kutáč v 18,40 hod navrlrl protináv"rh na starroveni tohoto limitu ve výši l00 000,-bez souhlasu a do 500.000 se souhlasem DK- i Luboš Prudek v 18,42^hod navrhnul protinávrh na stanovení limitu ve výši 300.000,- Kčbez souhlasu DK do 800.000 se souhlasem lr. "- -"-

Přistoupeno k lrlasování o riávrhu l.*ýkonného v)iboru a protinávrzích:

návrh qýkonného uýboru 2 000 000,- Kč
Pro : 4, Proti: 77 , Zdrželi se: 3
Návrh nebyl schválen.

Ing. lvan Zděblo stahuje svůj protinávrh, předseda VH toto bere rra vědoqrí.

Protiriávrh lng, ochmana: limit stanovit na 100.000,- Kě bez souhlasu dozorčí komise, nad tutočástku do 2 mil. Kč s předchozím souhlasem lr< 
""J"t 

iár., 
"iy soueet všech takto realizovaných

lt W
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úkorlů mezi dvěmi vahrými hromadami nepřekročil částku lrodnotě rovnající se 50 % aktiv
sdružení.
Pro :48, Proti: 27 , Zdrželi se,. 8

Plotinávrh byl schválen nadpoloviční většinou přítomnýclr lrlasů,

Protinávrh Ing. Martina Kutáče - limit ve výši l00,000,- Kč bez souhlasu DK do 500 000.-Kč se
souhlasem Dk
Pro : 16
Protinávrh neobstál vedle již schváleného protirrávrlru Ing. Petra Oclrmana.

Protinávrh Luboše Prudka - limit ve výši 300 000,- Kč bez souhlasu DK do 800,000,- Kč se
souhlasem Dk
Pro 25
Protinávrlr rreobstál vedle již schváleného protinávrhu Ing. Petra Ochmana.

Limit dle ustanovení ustanovení čl. VI. odst.3. písm. b) platných stanov byl schváIen v intencích
protinávrhu pana lng. Ochmana.

b) schválorí ručeni občanským sdružením za úvěr obce Bílá (iako dlužnikem) ve výši 9 mil.
čerpaný od Komerční banky, a.s. na modernizaci areálu JIH, a to ručeni do výše 2 mi|.Kč.

předseda vH lyzval lng. Jaromíra vlčka, aby podal podrobné irrformace o navrhovaném
schválerií ruČitelského závazku.Ing. Vlček se ujai slova a informoval VH o podstatě ručitelského
závazku sdružení ve prospěch úvěru čerpaného Óbcí Bílá.

Do diskuse 
-se- 

přih lásil Ing. Ku!/ s dotazem, zda bude deponována záruka, je konstatováno. žejde
o ručení, nikoli o záruku či zástavní právo.
Další otázkou bylo projednání závazku protiplnění obce v případě insolventnosti obce. Na tenttl
dotaz odpovídá Ing. Vlček s odůvodněním, že existuje preaóeZn5r závazek d}e nájemni .-toruf nudobu 15-ti let. Je vznesen návrh na doplnění smluvního váalrr,r-o možnosti zapóčtení pripaanlrctr
pohledávek sdružení za obcí oproti pohIedávkánr obce za sdružením. Byló konstato iano, t"
započterrí nebude ve smIuvním vztahu nijak omezeno, tudíž tato možrrostje jána ze zákona.

Je vznesert návrh doporučení k.zařazení předkupního práva do textu výše uvedené nájemní
smlouvy. Na to forrnulovrá,n návrh usnesení.

Náyrh usnesení: valná hromada schvaluje zatížení majetku občanského sdružení ručením zazáyazek obce Bílá-z titulu čerpání úvěru u věřitele Komerční banky, a.s. ve výši 9 .ii. ri 
""Modernizaci areálu Jih s tím, že rozsah ručení je limitován na část závazku ěólstkau 2 mil. kč asoučdsně bude odchylně od ustanovení § 30i oclst. 2. zákona č. 5]3/1gg1 Sb., obchoc]níhoz:!I?níku,Iplltýmzněnísjednáno,žerozsah-ručenísečástečnýmplněním.árark,",triry-oi"|n

Bíló 
.snižuje.VH doporučuje výko,nn9mu, výboru, aby koncápt 

^Smlouvy 
o pronáimu Íkku--,

lzal,|ané mezi občanslgim sdružení jako nájemcen a otái uu iatro pronairmatet"., tytkoncipouán tak, aby návrh textu obsáhoval piedkupní právo občanškého iaruzáni uptotit"iíra
v případě, že obec Bílá nebucle schopna splticet svi záiazlg, ze smlouvy o úvěru vůči Komerční
bance, a.s.

protinávrh k návrhu usnesení k rozhodnr.rtí v této věci byl podán Ing. Jiřím veilql,m ve stejnémznění pouze s rozdílem nahrazení slova ,,doporueu;e.. na slovo ,,ukiádá...

k návrhu usnesení hlasor,áno:
Na dotaz předsedy je přítomno : 78, což je 56,5 % všech členů sdruženi starších 18 let.Pro : 60 , Proti: 18, Zdrželi se: 0
Pro přijetí návrhu usnesení hlasoval o 16,9 %o přítomných členů.

M.+. i



O protinávrhu Ing. J.Velkého k usnesení hlasováro:
Pro : 20
Protinávrh nebyl přijat.

Ad 12)

?-a§iT !od9m prog,anru je projednání návrhu rozpočtu sdružení na období od 1.11.2003 do
31,10,2004. Předseda VH uděluje slovo tng. Starrislavu Olšákovi, který přednáší,p.áuu o rozpoětu
sdružení na rok 2004.

v diskusi vystoupili s dotazy k návrhu rozpočtu Ing. 
'.utáč 

Martin a lng. peír ochman. Dotazy byly
_zodpovězeny Irlg. Vlčkerrr a ing. Zděblen. Dotaz odpovídá Ing. Zděblo
Zádné další dotazy nebyly vzneseny.

Ad 13)
předseda vH vyzval předsedu dozorčí komise, aby přednesl zprávu dozorčí komise o přezkoumání
návrhu rozpočtu na období od 1.11.2003 ao :í.lo.zoo+. Siova se ujal Kutáč r.unix"r., r.t".1rkonstatuje, že návrh rozpoětu byl 

-ze 
strany DK přezkoumán, a že dozčňí tomi." aoporutuje vHpředložený návrh rozpočtu ke schválerrí

Ad 14)
Náyrh usnesení: VH schvaluje návrh rozpočlu na období od 1.1 ].2003 do 31.10.2004.

Pro : 80, Proti: 0 Zdrželi se: 0
Pro navrlrované usnesení VH hlasovalo 100 % přítomných hlasů.

Ad 15)
Přistoupelo k da]ŠÍmu bodu pořadu jednání, a to rozhodrruti o schválení přihlášek novýclr členůsdružení. Předseda q,zval Ing.Jaromíra Vlčka, aby VH seznámil s tím, o jaké přililasr.i ..;'.,á"a. r"g.Jaromir vlček uvedl, že se jedná o přihlášky dóručené výkonnému vyLoru preae anem zo-tvctna
2993., tj pied konáním poslední řádné valné ňromady avšaÍ< o těchto s Ódkaze. .u uoJ ua +l ,api."z řádné valné hromady nebylo na poslední řádné valnĚ hromadě hlasováno.

přistoupeno k h-lasování o jednotlivých členech ze seznamu podaných přihlášek, tito postupněschváleni nadpoloviční větširrou o čemž předseda vH provedl zázna.n do seznamu členů. Jedná se o34 členů viz seznarn, ktenýje přílohou tohoto zápisu.
Byl vziesen procesní návrh - aby se hlasovalo v opačnérn pořadí - kdo je proti a pak kdo je pro.Tentoprocesní návrh byl schválen nadpoloviční většinoú .

průběh hlasování včetrrě protihlasů je přílohou tohoto zápisu z vH. všech 34 nor^ých ělenů bylopřúato.
předseda vH vítá nové členv v řadách občanského sdružení skl vítkovice-Bílá a konstatuje, žeinadáleje VH usnášení schopná,

Ad 16)
předseda vH zopakoval, že tato vH je volební vH, a že členům výkonlého výboru i dozorčí komisedo doby konání další vH uplyne.funiční období. proto je 

"ýkonny- liýborem navrhováno odvolánívšoch čleuů q/koriného qýboru a dozorči komise a náslerlire váŇ členů novýclr.

Předseda VH uvedl. že členv ,,ýkonného výboru k dnešnímu dni jsotr: lrrg. Jaromir Vlček. lng.Starrislav olšák. Mgr.Jan Nemec.ing..liri š*Júl,u. úřlrui'bol"rur. Jaroslav Vrzgula. Ing. MartinVrzgula. Mgr. Jaroslav Skoulnal.

rL-
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Předseda VH uvedl, že členy dozorčí komise k dnešnímu dni jsou: František Kutáč, Ing,MariePlanková a Mgr. Simona Prudková.

Wť"rr-, Yalná hromada odvolá,vá všechny členy výkonného výboru a ňechny členy dozorčí

Nadpoloviční většinou byli odvoláni všichrri člerrové qýkonného q,;,boru a dozorčí komise.

Předseda VH přerušuje jednání v čase 19:42 do 19:47 hod

Ad 17)
Předseda VH pokračuje vjednání VH. Předseda VH lyzval lrrg. Jaromíra Vlčka k tomu, aby v souladus ustanovením čl. VI. bodu 4. stanov navrhl počet členů výkoniéil 

"il".".;;'ňn'r.řr'a"r. "*rr,'r,aby počet členů výkonného výboru byl valnóu hromadou .tunou"n ,,u q o.oU.|-rotll|avrh / Ze Strany lng. Jana Kutáce.

Náyrh usnesení: valná hromada,schvaluj.e počet členů výkonného výboru na 9 s tím, že lenlo počeíjestanoven na dobu vŠech následujících funkčních období, nebude-li vatntlu hromadou rozhodnuio j inak,

Pro : 87, Proti: 2 Zdrželi se: 3
Pro navrhované usnesení VH hlas ovalo 94,6 % přítomných hlasů.

přededa vH využívá ustanovení JIIvŘ nehlasovat o protinávrhu, který neobstojí oproti jižschválenému návrliu - o protinávrhu se nelrl4suje,

předseda vH lryzval předsedu volebni komise, aby zahájil volby členů výkonného qy'boru a dozorčíkomise v souladu s JHVŘ. Současně upo19.nir, j" -t"iáj zi,av..,ouanY"tr kandidátů má v souladus bodem 5,4, JHVŘ orávo wstoupit na VH s pr"r"n* i'.rly"r., cílů a zámérů činnosti ve vo1enélnorgánu sdruŽenÍ, Délka tohotá lystoupeníje lirnitována: mi,iuiami a kandidáti, kteří chtějí vystoupit,musí tento záměr oznrfunit před zaiáje;ím;oleu pr"d."doui vH u poté lystoupí v pořadí v jakém jsouzapsáni rra kandidátní listině.

slova se ujal předseda volební komise Ing. Martirr kutáč, kteqý přednáši navržené kandidáty do1,lýkonného 1,1ýboru .

Svého práva představení se vyr.ržil Lubomír Průdek.

po skončení aktu voleb předseda vH z důvodu sčitání hlasů přerušuje v čase 19:55 hodjednání vH.
v době. přerušení vH Ing. Šwerka informuje přítomné členy o zprovoznění www stránekwww,skibila,cz a přístupu do interrrí ěásti těchio stránek. Přihlašovací jméno je skibila a přilrlašovacíhesloje rodné číslo každého č]ena občanskélro ,a.uz"ni u"-á.rřfu bez mezer a lomí&a.

V Čase 20:40 hod předseda pokraČuje vjednání VH a žádá předsedu volební komise, aby VH seznámils výsledky voleb.

Slova se ujal Ing. Martin Kutáč, kterlý uvedl následující infonnace.

Počel zaregistrova,)ých 1rydaných) volebnich lísrků bylo l08udevzdaných volebn ích listků l0l
Platných volebních lístků 97
Neplatných volebních lístků 4
Předseda volební komise konstatuje, že zvolerri novými členy byli:

VÝKONNÉHO VÝBORU
Vzrgula Jaroslav 97 hlasů

/*Z,
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Vzrgula Martin 94 hlasů
Štverka Jiří 90 hlasy
Zděblo Ivan 82 hlasů
Skoumal Jaroslav 90 hlasů
Vlček Jaromír 71 hlasů
OlšákováJana 70 hlasů
Průdek Lubomír 68 hlasů
průdková simona 64 hlasů

DOZORČÍKOMISE
Kufý Vladimír 75 hlasů
Kuáč Martin 70 hlasů
Doležal Tomáš 64 hlasů

Ad 18)
předseda prohlásil pořad jednání vH za lyčerpaný, poděkoval všem za účast ajednání vH ukončil ve
20,45 hod.

V Ostravě dne l.prosince 2003

předseda VH:

zapisovatel:

oveřovatelé:

Mgr. Jakub Dusílek, MBA

Mgr. Jana Pavlůsková

Ing. Zdeněk Kořistka

Ing. Vladimír Kutý

Přílohy:
a) Seznam pozvaných členů na VH s oprávněním na VH hlasovat.
b) Listina přítomných podepsaná předsedou VH a zapisovatelem.
c) Pozvánka na VH.
d) Žádost dozorčí komise o rozšíření pořadu jednrirrí VH
e) Zpráva dozorčí komise o kontrolní činnosti s návrhem usnesení VH.
f) Seznam nově přijatých členů.
g) Zápis o průběhu voleb
h) Rukopis roční zprály o činnosti
i) Návrh koncepce rozvoje oběanského sdružení SKI Vítkovice -Bílá

Distribuce:
- 2x archiv oběanského sdružení
- lx předseda VH
- lx předseda dozorči komise
- lx předseda qýkonného výboru
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